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El Cerdanya Film Festival celebra la 15a 
edició amb més presència al carrer 

L’esdeveniment tindrà lloc de l'1 a l'11 d'agost, amb un 

programa de fins a 160 projeccions 

 

Jordi Gassió, alcalde de Puigcerdà (esquerra) amb Jordi Forcada, director del 

Cerdanya Film Festival durant la presentació d'enguany./M.F.  

M.F. (Puigcerdà).- De l’1 a l’11 d’agost, el Cerdanya Film Festival arriba a la 
15a edició consolidat com a hub audiovisual a Catalunya, Espanya, Andorra i 
França, i amb un programa ambiciós de fins a 160 curtmetratges i 
llargmetratges, seleccionats entre els 2.500 rebuts. 

Una de les novetats d’aquesta edició és que el festival sortirà al carrer i, a més 
de conferències de la mà de professionals del sector, també s’oferiran noves 
propostes. 



Com explica Jordi Forcada, director del Festival, “posarem instal·lacions de 
videoart, tant a l’estany com a espais singulars del municipi”. A més, continua 
Forcada “el photocall deixa de ser una activitat i passarà a ser un espai exterior 
dinamitzat amb diverses activitats”. 

Així, doncs, el teatre municipal del Casino Ceretà, renovat pel que fa a 
aspectes tècnics, es vestirà de gala per acollir les projeccions, que arrencaran 
aquest dijous 1 d’agost. 

En els 11 dies del festival es presentaran estrenes nacionals i internacionals, 
així com també propostes de llargmetratges presents a diferents festivals de 
referència com Cannes, Berlinale o Sundance. Els curtmetratges de ficció, 
animació i documental guanyadors es classificaran directament per a la 
preselecció dels Premis Goya. El certamen també repartirà premis a les millors 
produccions. 

Arran del tancament del Cinema Avinguda de Puigcerdà, la Fundació Cerdanya 
Cinema ha dedicat esforços a millorar les instal·lacions del Casino Ceretà per 
tal de mantenir el setè art a la vila i a la comarca. En aquest sentit, des de 
l’Ajuntament de Puigcerdà aposten per seguir fent costat al cinema, malgrat 
canviï la manera com es consumeix, tal com confirma Jordi Gassió, alcalde del 
municipi: “Aquest serà el primer cop que no es farà al Cinema, però esperem 
que a la gent que li agrada veure cinema vingui i hi participi en l’edició d’aquest 
any”. 

Per la seva banda, Jordi Palomino, regidor de Cultura de l’Ajuntament creu que 
tot i “buscar noves maneres de connectar amb el públic, ho fem sense 
renunciar al format del cinema, ja que és un arma poderosa amb la qual 
transmetre idees, sentiments, ideologies, etc. a través de la gran pantalla”. 

A banda, durant els dies del Festival també hi haurà el programa de primer test 
d’obres audiovisuals per a dones menors de 30 anys, a més d’una nova edició 
del congrés transfronterer i el laboratori de formació i desenvolupament de 
projectes audiovisuals, entre d’altres. Tot plegat, doncs, per afavorir la creació 
de teixit industrial audiovisual al Pirineu. 

 


